
Dialogmøde med naboerne til Viborg Sejlklub    22/8 2019 
 
Sted: Klubhuset 
 
Kl 19:30 
 
Deltagere: 
Ole Moeslund 
Per Vig 
Niels Rahbek 
Lone S. Bekker 
Per Villadsen 
Henrik Zacho 
Peter Blach 
Jørgen Kjærsgaard 
Jesper Bak (ref.) 
 
 
Sejlklubbens naboer har ønsket en dialog omkring anvendelse af havneområdet. 
 
Niels Rahbek fremlagde naboernes oplevelse af anvendelsen hen over sommeren, med hen-
syn til antal autocampere, og støj fra havnen. 
 
Der er et ønske fra naboerne om at autocamperne, skal holde sig inden for det afmærkede 
område. 
 
Et ønske sejlklubbens bestyrelse vil imødekomme ved tydeligere opmærkning/skiltning, og 
dermed sikre, at autocamperne så vidt det er muligt holder sig inden for det opmærkede 
område.  
 
Der er enighed om en ”skilte løsning” med en tydelig oversigtstegning, kombineret med en 
beskrivelse. 
 
Skiltning bør være opsat på ”miljøskuret” og ved pladserne, samt på betalingskuverterne. 
 
Viborg sejlklub vil aktivt arbejde for at overholde denne aftale. 
 
På Viborg sejlklubs vegne. 
 
 
Peter Blach Ole Moeslund Jørgen Kærsgaard 
 
 
Per Vig Leif Vang Jesper Bak 
 

 
 
 
 

 


